



MapCanton Service
http://www.mapcanton.com

MapCanton Service

Tel: +0086-131-4934 9990

酒店預訂擔保表 Hotel Reservation Guarantee Form

Date

Bookingid

酒店名稱 Hotel Name				國籍/地區 Country		
客人姓名 Guest Name	到達日期 Arrival Date	離開日期 Departure Date	客人數量 No. of Guest	房間數量 No. of Room	房間類型 Room Type	價格 /晚 Price /night
其他要求 Special Request						
信用卡資料 Credit Card Information						
信用卡類型 Card Type			過期時間 Expire Date			
信用卡號碼 Credit Card No.						
卡主姓名 Card Owner Name						
同意 Agreement						
我理解和同意：入住前 14 工作日內修改或者取消預定房間會收取 1 日的房費(門市價加 15%稅)作為補償，沒有入住或者提前離開會收取 1 日房費(門市價加 15%稅)作為處罰。						
I understand and agree that one night compensation (publish rate plus 15% tax) will be charged for amendment or cancellation in the period of 14 working days before my arrival. One night penalty (publish rate plus 15% tax) will be charged for no show or early check out.						
持卡人簽名 Holder's Signature						

*為了確認閣下是卡主，請將此表格和信用卡正反面複印件傳真至此號碼：+0086-131-4934 9990

***請確定複印件中卡號，卡主姓名，過期時間和簽名清晰。如不清晰，請掃描並發 Email 至：
Service@mapcanton.com**

In order to make sure you are the card owner, please fax this form and your Credit Card copy (front and back) to this number: +0086-131-4934 9990, please make sure the card No., card owner name, expire date and the signature in the copy are clear, If not clear enough, please scan the Credit Card (Front and Back) and email to us: service@mapcanton.com